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1.Slovo předsedy 

Vážení myslivci, po loňském roce, který 
proběhl ve jménu oslav 100. Výročí naší 
organizace jsme se dostali do roku, ve 
kterém sice neslavíme kulaté výročí, ale je 
pro nás neméně důležitý. Loňský rok jsme si 
připomněli, co vše se nám povedlo, jak se 
dařilo, zavzpomínali jsme na Ty, kteří se 
podíleli a tvořili současnou tvář dnešní 
myslivosti. Vzpomínali jsme na myslivce, 
kteří již nejsou mezi námi a zanechali nám 
myslivost, tradice, hodnoty takové, jaké nyní 
máme. Zabývali jsme se spíše minulostí. V 
letošním roce nás čeká ne již ta oslava, 
hodnocení a co bylo, ale hlavně co bude. Po 
několika letech, přípravách, polemikách a 
diskuzích došlo k projednávání novely 
zákona o myslivosti (ZOM) do bodu, kdy k její 
realizaci chybí již jen krůček. Toto téma již 
několik měsíců rezonuje v celé myslivecké 
veřejnosti. Po prázdninách se naše základní 
norma, která ukotvuje postavení myslivosti v 
rámci celé společnosti a tvoří pomyslné 
mantinely naší činnosti, bude projednávat v 
poslanecké sněmovně. Předložená novela 
ZOM mění některá po léta zažité a mnohdy i 
praxí ověřené způsoby 
mysliveckých činností, a ne 
vždy ku prospěchu nás 
myslivců. Všichni jsme si 
vědomi, že každý zákon, každá 
norma se musí časem 
novelizovat a projít v rámci 
vývoje určitou modernizací. Ale 

měl by se brát hlavně zřetel na to, aby 
novelou nedošlo k poškození, zhoršení 
současného stavu. Měly by se o změnách 
vést diskuze a reflektovat na názory hlavně 
těch, kterých se to týká, tj. nás myslivců. V 
připomínkovém řízení, při přípravě novely 
ZOM, jsme se snažili prosadit naše názory, 
naše myšlenky. Se zainteresovanými 
osobami a institucemi se pracovalo, jednalo 
od nejvyššího vedení ČMMJ, přes naše 
plzeňské zástupce až po individuální osobní 
kontakty. Bohužel naše připomínky nebyly 
vůbec brány v potaz a do novely ZOM se toho 
moc nedostalo. Předkladatel zákona (MZe – 
ministr zemědělství Marek Výborný) je 
nakloněn k jednání, ale není ochoten naše 
připomínky akceptovat. Nebudu zabíhat do 
podrobností a jednotlivých témat, o tom již 
bylo psáno v časopise Myslivost, na 
internetových stránkách i jinde. V 
současnosti leží osud novely ZOM na 
poslanecké sněmovně a na jednotlivých 
poslancích. Stále probíhají jednání s 
poslanci, aby tuto novelu nepodpořili, aby 
neprošla, nebyla schválena. Podle názoru 
většiny kolegů je lepší pracovat se zákonem, 

i když s menšími nedostatky, 
než mít novelu, která vnese do 
mysliveckého hospodaření a 
navazujících činnosti nevratné 
změny, které mohou negativně 
ovlivnit dobré vztahy myslivců 
a narušit klidný chod 
venkovského života. 

 

2. Ze zasedání vrcholných orgánů ČMMJ 

- Oblastní myslivecký sněm OMS Plzeň 

Jako každoročně se na ukončení 

chovatelské přehlídky konal 27.4.2024 

Oblastní myslivecký sněm OMS Plzeň. Sněm 

projednal všechny body dle schváleného 

programu. Předseda Petr Brandl seznámil 

přítomné s činností rady za uplynulé období. 

Podrobněji se zabýval opětovným 

pronájmem honitby Kamenice, zmínil se o 

problémech, které nastaly při projednání 

finančních záruk a názorovou nejednotnost 

při stanovování ekonomických mantinelů 

provozování honitby. Při nalezení koncensu 

byla nastavena a přijata pravidla, která 

zaručují chod honitby v nebližších letech. 

Dále kvitoval vyrovnaný stav členské 

základny a kvitoval zvyšující se počty 

kontaktů na členy. I když v současnosti 

máme emaily a telefony téměř od 2/3 členů. 

Stále je dost myslivců, kteří s OMS Plzeň 

nekomunikují, nemají uveden v evidenci 

žádný kontakt a není možnost, jak jim sdělit 

potřebné informace. V dnešní době, kdy 

získávání a sdílení informací je alfou a 

omegou existence každé organizace, je 

smutné, že třetina členů s námi není v 

kontaktu. Poté si stěžovat na 



neinformovanost není chybou 

ČMMJ, ale těchto jedinců. Proto 

apeluji na ty členy, kteří ještě 

nemají v evidenci kontakty, ať 

co nejdříve učiní. Neboť jak 

hovoří chytří, komunikace je 

základ úspěšného života. 

Závěrem své zprávy informoval 

o setkáních plzeňských myslivců k novele 

ZOM a s přijatými závěry, které byly 

zpracovány v několika bodové 

memorandum. 

Předseda ODR Pavel Netrval se zmínil o 

stavu majetku, krátce o hospodaření a o 

kontrolách, které DR provedla za uplynulý 

rok.  

Předsedové jednotlivých komisí přednesli 

své zprávy. Vladimír Nechutný, předseda 

ekonomické komice, seznámil plénum s 

hospodařením loňského roku. Vyzdvihl, že i 

přes schválený záporný rozpočet za rok 

2023 se podařilo hospodařit se ziskem a 

černé scénáře se nenaplnily. Za což patří dík 

jednatelce, které se podařilo ekonomicky 

výhodnými aktivitami posílit příjmovou část 

rozpočtu. Následovaly zprávy z oblasti 

kynologie, střelectví a kulturně propagační. 

Obsáhlou zprávu přednesl Zdeněk Chlup o 

chovatelské přehlídce. Závěrem si 

postěžoval, že přibývá honiteb, které 

nepředkládají trofeje k hodnocení a následně 

k výstavě i když je to povinnost. Budeme se 

snažit tento trend zvrátit ve spolupráci s 

obcemi s rozšířenou působností.  

V rámci diskuze vystoupil s příspěvkem 

ohledně novely ZOM Vladimír Nechutný st. a 

seznámil myslivce s vývojem a 

stavem vyjednávání o změnách 

v novele a obtížnosti při jednání 

s panem ministrem. Apeloval 

na přítomné, aby dle svých 

možností oslovovali poslance 

ze svého okolí a lobovali pro 

podporu nás myslivců. Zmínil 

se, že setkání myslivců svolaná k novele 

ZOM na Plzeňsku měla kladný ohlas po 

republice a, že jsme byli příkladem pro další 

OMSy. V diskuzi dále vystoupil i zástupce 

LČR Ivan Klik, který naopak osvětlil z 

pohledů státních lesů potřebu novely, hlavně 

z důvodů vzniku nadměrných škod 

spárkatou zvěří. 

Dále byla projednána petice za odpovědné 

myslivecké hospodaření připravená ČMMJ, 

která chce poukázat na negativní pasáže v 

novele ZOM o změnách mysliveckého 

hospodaření a cílí na širokou veřejnost.  

Sněm byl ukončen závěrečným slovem 

předsedy, který si postěžoval na nízkou 

účast členů a delegátů. Vždyť přijít jednou za 

rok na setkání myslivců, dozvědět se 

důležité věci, které hýbou mysliveckou 

komunitou, by mělo být povinností každého 

člena nebo delegáta ze spolku, honitby, kde 

se sdružují členové našeho OMSu. Někdy to 

podle zájmu a ochoty členů vypadá, že je 

nezajímá co se děje v ČMMJ, co se děje se 

zákonem, anebo je jim to jedno. Což by byla 

spatná vizitka nás myslivců, hlavně v této 

exponované době. Všem přítomným 

poděkoval za účast a popřál pohodovou 

cestu k domovu.        

  

- Sbor zástupců ČMMJ 

Počátkem června se v Kostelci nad Černými 

Lesy konal sbor zástupců Českomoravské 

myslivecké jednoty (SZ). Tohoto vrcholného 

jednání ČMMJ se účastní zástupci 

jednotlivých OMS a klubů a členové 

vrcholných orgánů MR a DR. 

Za náš OMS se jednání 

zúčastnili předseda OMS a 

člen DR Petr Brandl a člen 

MR Vladimír Nechutný. SZ 

projednává obligatorně 

zprávy o činnosti ČMMJ, zprávy jednotlivých 

funkcionářů, kteří mají na starosti svěřené 

oblasti v rámci mysliveckých činností, 

schvaluje rozpočet a další náležitosti týkající 

se chodu celé ČMMJ, zejména centrálního 

sekretariátu a dalších 

zřizovaných organizací. 

Jedním z hlavních úkolů 

vedení ČMMJ je prosazovat 

zájmy nás myslivců a snažit se 

vytvářet obstojné a důstojné 



podmínky pro vykonávání mysliveckých 

činností. Vzhledem k současné situaci 

ohledně projednávání novely ZOM a prodeje 

pojišťovny Halali, se očekávala rozsáhlá 

diskuze na tato témata. Po naší omsovské 

aktivitě ohledně projednávání novely ZOM 

jsme měli mandát na doplnění programu SZ 

o body na vytvoření užší pracovní skupiny 

pro vyjednávání, lobování a prosazení změn 

v novele ZOM v náš prospěch. Rozšíření 

programu o výše zmíněné body se nám s 

Vladimírem jen velice těsně nepodařilo 

prosadit, ale vyvolali jsme širší diskuzi a 

naše iniciativa byla kladně hodnocena. Pan 

předseda Janota kladně kvitoval naší 

iniciativu, i když s některými kroky, jako 

vytvoření pracovní skupiny se neztotožňoval. 

V informaci ohledně vyjednávání o novele 

ZOM s panem ministrem zemědělství sdělil, 

že jeho postoje jsou stále stejné a ze svých 

stanovisek nehodlá ustoupit a naše 

požadavky nebere v potaz. V této situaci 

nezbývá nic jiného, než se 

pokusit vyjednat neschválení 

připravované novely ZOM v 

poslanecké sněmovně. Jak již 

bylo zmíněno v předchozích článcích, o naší 

podpoře se s poslanci se již od jara 

intenzivně jedná na několika úrovních. Podle 

pana předsedy je přislíbena podpora našich 

zájmů od cca 30 vládních poslanců napříč 

politickými stranami a celé opozice. Jednání 

neustále probíhají jak na úrovni poslanecké 

sněmovny, tak i lokálně v jednotlivých 

regionech. Všude myslivci oslovují své 

poslance a vysvětlují jim současnou situaci a 

negativa připravované novely ZOM, včetně 

dopadů, které by schválení mělo na 

mysliveckou komunitu a jak by to změnilo 

myslivecké hospodaření. O podchycení a 

náklonu některých poslanců jsem se již 

zmínil i na našem oblastním sněmu, i když to 

bylo některými kolegy zpochybňováno. Vždy 

si informace ověřuji z více zdrojů a jsem 

názoru, že když podobnou informaci sdělí 

předseda ČMMJ jako nejvyšší statutární 

zástupce organizace před myslivci z celé 

republiky, dá se předpokládat její 

relevantnost. Dále se podařilo 

zajistit lobistickou skupinu, 

kterou podpoří myslivečtí 

podnikatelé, a 

na jejímž vzniku měl nemalý 

podíl Vladimír Nechutný.  

O prodeji pojišťovny hovořil její předseda 

představenstva Ing. Sládeček. Prodej byl ze 

strany Halali připraven dle dohodnutého 

scénáře. Problémy nastaly na straně 

kupujícího a ČNB, která si vyžádala doplnění 

dalších dokumentů a zkoumá věrohodnost 

klienta. Podle dostupných informací má 

kupující stále o pojišťovnu zájem a je 

připraven dodržet plnění smluvních závazků 

tak, jak byly dohodnuty.  

Po rezignaci člena předsednictva Ing. 

Švrčuly z důvodů pracovní vytíženosti v 

osobním životě sbor zástupců prosadil 

doplnění tohoto orgánu o 

nového člena dle voleb a to o 

Ing. Fischera.  

Sbor zástupců proběhl přátelském duchu a 

důležité je, že i přes mírné názorové rozdíly 

na projednané záležitosti, jsou ohledně 

novely ZOM zajedno, že v takové podobě, jak 

je připravena nesmí projít. Abychom končili 

optimisticky, apelujme na naše zástupce v 

Parlamentu, aby připravovanou novely ZOM 

nepodpořili. Stačí, když deset z nich dodrží 

slíbené a nezvednou ruku pro.  Věřím, že 

naše iniciativa má smysl a že myslivost má 

budoucnost, ať již to dopadne jakkoliv.  

 

S pozdravem „Myslivosti zdar“ Petr Brandl.        

 

 



3. Oblastní myslivecký ples 

V pátek 16. 

února 2024 

OMS Plzeň 

uspořádal 

v Kulturním 

domě 

Šeříková 

v Plzni Oblastní myslivecký ples. Pro ples jsme 

zvolili osvědčenou kombinaci hudebních 

souborů. Ples byl zahájen za doprovodu tónů 

lovecké hudby v podání trubačů OMS Domažlice. 

Zahájení tradičně doplnili kynologové z Klubu 

chovatelů českých fousků a členové 

západočeské pobočky Klubu sokolníků ČMMJ. Po 

slavnostním nástupu kynologů a sokolníků 

všechny přítomné přivítal předseda OMS Plzeň 

Ing. Petr Brandl společně s předsedou kulturní 

komise OMS Plzeň Ing. Jaroslavem Štikou. 

K tanci a poslechu téměř vyprodanému sálu 

hrála kapela Vrchovanka. Přestávky mezi 

tancem byly vyplněny ukázkami lovecké hudby a 

losováním o 

ceny. Ceny 

do losování 

byly bohaté 

hlavně díky 

partnerům, 

kteří 

myslivecký 

ples podpořili finančními nebo věcnými dary. 

Všem, kterým se na plese líbilo a budou se chtít 

zúčastnit i příští rok můžeme již nyní oznámit, že 

ples se bude konat 21. února 2025 opět v KD 

Šeříková. 

    
4. Myslivecké dny v Chotěšově  
 

 
 
 

 
Tradičně třetí víkend v dubnu 
jsme pořádali pro mysliveckou 
i nemysliveckou veřejnost 
Myslivecké dny. Pro letošní rok byly zvoleny 
prostory kláštera v Chotěšově. V sobotu se 
slavnostním zahájením otevřela výstava trofejí 
z honiteb v působnosti OMS Plzeň. Vystaveno 
bylo celkem 830 srnčích trofejí, 193 trofejí 
jelena siky, 140 dančích trofejí, 52 trofejí 
muflonů, 18 trofejí jelena evropského, 9 lebek 
lišek, 2 lebky jezevce a 4x zbraně kňourů. 
V rámci Mysliveckých dní se též konal jarní svod 
loveckých psů, na kterém bylo posouzeno 58 
psů. A pro nejmenší návštěvníky jsme připravili 
Dětské  
                                     

 

 
 

soutěžní dopoledne. Na 9 
stanovištích si ověřili znalosti 
ze všech oborů myslivosti. Za 
snahu si každý účastník odnesl 
malou odměnu. Atmosféru 

akce v klášteře doplnil koncertem soubor 
Prácheňských trubačů. 
V neděli jsme pokračovali soutěží dětí Zlatá 
srnčí trofej (viz. článek níže).  
O víkendu nám sice počasí moc nepřálo, ale 
doufáme, že i tak si všichni myslivecký víkend 
užili. 
O týden později jsme Myslivecké dny zakončili 
zasedáním oblastního mysliveckého sněmu, 
které se konalo ve Stodu. 
Závěrem bychom chtěli poděkovat všem, kteří 
nám pomohli tuto náročnou akci zajistit.  

Doufáme, že se na podobné akci příští 
rok opět sejdeme. 

 
 

 



5. Oblastní kolo Zlaté srnčí trofeje na Plzeňsku  
V neděli 21. dubna 2024 jsme uspořádali 54. 
ročníkem soutěže dětí Zlatá srnčí trofej.     
I přes nepřízeň počasí si přijelo zasoutěžit 
celkem 54 děti. V kategorii A (3. -5. třída) 
soutěžilo 15 dětí, v kategorii B (6. -9. třída) 26 dětí 
a v kategorii MINI (MŠ, 1. a 2. třída)   13 dětí. 
Všichni z kategorii A a B absolvovali testy, 
poznávací stezku a střelbu ze vzduchovky. 
Nejmenší kategorie pracovala společně. Po 
obědě na všechny čekal doprovodný program v 
podání dua trubačů pana Petra Kalaše a pana 
Petra Sejkory. Provedli posluchače pásmem 
loveckých tónů při společném lovu. A potom už 
nezbývalo nic jiného než vyhlásit výsledky 
soutěže. V kategorii A se na 1. místě umístila 
Tereza Polívková, na 2. místě se umístil Milan 

Veringr z Mysliveckého 
kroužku Obora Chlumčany a na 
3. místě se umístil Ondrej 
Vozka z Mysliveckého kroužku 
Dobřany. V kategorii B se na 1. 
místě umístil Petr Polívka, na 2. místě se umístil 
Vítek Polívka a na 3. místě se umístila Kristýna 
Bezděková. Všichni z Mysliveckého kroužku 
Obora Chlumčany. Na závěr byli ještě odměněni 
i vítězové výtvarné soutěže "Děti a myslivost", 
vyhlášené pro myslivecké kroužky. Vítězem 
kategorie A se stal Milan Veringr a vítězkou 
kategorie B Monika Pažítková. 

 

 
                                                                                      Všem vítězům ještě jednou blahopřejeme. 

 

         

 

                                     
 
 

                  



6. Výsledek hodnocení trofejí 2024 
Druh zvěře   Srnčí Jelení Mufloní Daňčí Sika Černá 

    Plán             

  I.věková Lov 259 13 19 82 181   
  T   Z             
  R třída M             
  O   Č 58 2 2 24 71   
  F   Plán             
  E II.věková Lov 266 4 28 53 38   
  J   Z             
  O třída M             
  V   Č 28 2 6 16 4   
  Á   Plán             
  III.věková Lov 288 0 5 6 2   

    Z             
  třída M             
  Z   Č 1 0 0 0 0   
  V   Plán             
  Ě   Lov 813 17 52 141 221   
  Ř Celkem Z             
    M             
    Č 87 4 8 40 75   
  Samičí Plán             
    Lov             
  Mláďata Plán             
    Lov             
  Celkem Plán             
    Lov             
Nesprávná preparace   19 0 1 0 9   
Nepředloženo Trofejí 8 0 7 3 3   
    Čelistí             

 
 
 
7. Usnesení z Oblastního mysliveckého sněmu OMS Plzeň 

Usnesení z jednání Mysliveckého sněmu členů a delegátů Oblastního mysliveckého spolku ČMMJ, z. s., 
OMS Plzeň (dále jen OMS) konaného dne 27. 4. 2024 v KD Stod 
 

I. Oblastní myslivecký sněm schvaluje: 
1) Plnění usnesení přijaté na jednání sněmu dne 30. 4. 2023 v Kulturním domě  
v Plasích tak, jak jej uvedl ve své úvodní zprávě předseda OMS Ing. Petr Brandl 
2) Výsledky hospodaření OMS za rok 2023, roční účetní uzávěrku za rok 2023  
a rozpočet na rok 2024, doplněné ve vystoupení Ing. Vladimíra Nechutného ml. (předloženo delegátům 
v tištěné podobě) 
3) Plán činnosti OMS na rok 2024, (předloženo delegátům v tištěné podobě) 
4) OMS Plzeň pojistí každému uživateli (myslivecký spolek) max. 3 společné lovy, konané v 
mysliveckém roce 2024 - 2025 a to v hodnotě 2000,- Kč za spolek (podmínkou je 80% členů ČMMJ 
registrovaných u OMS Plzeň a současně doložení seznamu všech členů spolku opatřeného podpisem 
předsedy a otiskem razítkem) 
5) Aktivitu vyvíjenou OMR Plzeň v rámci legislativního procesu týkajícího  
se připravované novely ZOM včetně závěrů vzešlých z jednotlivých jednání s členskou základnou OMS 
Plzeň.  
6) Podepsání a propagaci Petice za zachování odpovědného mysliveckého hospodaření v České 
republice zpracovanou ČMMJ, z.s. 

 
 



II. Oblastní myslivecký sněm ukládá: 
1) Radě a zástupcům OMS ve vrcholných orgánech ČMMJ prosazovat zájmy členů ČMMJ 

registrovaných u OMS Plzeň v duchu závěrů vzešlých z jednání k novele ZOM. 
2) Apeluje na členy ČMMJ OMS Plzeň, aby v rámci svých možností vyvinuli aktivitu a činili kroky 

vedoucí ke změně nebo zmírnění sporných ustanovení novely ZOM připravené současným MZe 
ČR, které poškozují zájmy českých myslivců. 

3) Oblastní myslivecké radě projednat účast zástupců OMS na Sboru zástupců konaného dne 7. 6. 
2024 v Praze. 

4) Radě a zástupcům OMS, aby apelovali na vrcholné orgány ČMMJ ve zintentivnění činnosti 
v propagaci myslivosti, zejména směrem k nemyslivecké veřejnosti. 

III. Oblastní myslivecký sněm bere na vědomí: 
1) Zprávu OMR přednesené předsedou Ing. Petrem Brandlem 
2) Zprávu ODR přednesené jejím předsedou Ing. Pavlem Netrvalem 
3) Zprávy předsedů a členů jednotlivých komisí: 
    a) Ekonomické- přednesené Ing. Vladimírem Nechutným 
    b) Kynologické- přednesené Janem Bezděkem  
    c) Kulturně propagační- přednesené Ing. Jaroslavem Štikou 
    d) Myslivecké- přednesené Mgr. Zdeňkem Chlupem 
    e) O činnosti v honitbě Kamenice přednesené Mgr. Zdeňkem Chlupem 
    f) Střelecké přednesené Ing. Petrem Brandlem 
4) Zprávy hostů: 
    a) „Stop sečení srnčat – Plzeňsko z.s.“ 
    b) Ing. Ivan Klik – Lesy ČR 
    c)Ing. Vladimír Nechutný st. - člen MR ČMMJ Praha 
 
Za návrhovou komisi:  JUDr. František MAINZER 

 

 

 

 

8. Hospodaření OMS Plzeň za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 (v tis. Kč) 

A. NÁKLADY PLÁN 2023 SKUTEČNOST 2023 PLÁN 2024 

I. spotřebované nákupy celkem    470 604 610 

II. služby celkem                  878 1842 1183 

III. osobní náklady celkem            1101 1034 1034 

IV. daně a poplatky celkem          3 3 3 

V. ostatní náklady celkem             25 54 54 

VI. odpisy,prodaný mater.            84 82 82 

VII. poskytnuté příspěvky             50 20 0 

Náklady celkem           2611 3639 2966 

B. VÝNOSY PLÁN 2023 SKUTEČNOST 2023 PLÁN 2024 

I. tržby za vl.výkony                1361 2493 1789 

IV. ostatní výnosy celkem              155 439 439 

V. tržby z prod.majetku,opr.pol.       60 75 75 

VI. přijaté příspěvky celkem         718 714 714 

Výnosy celkem                         2294 3721 3017 

C. Výsledek před zdaněním              -317 82 51 

Komentář k hospodářskému výsledku 2023:  V roce 2023 byl vykázán zisk celkem 82 tis.    
Zároveň byl v loňském roce oproti letům předešlým navýšen obrat o cca 1 mil. Kč   
Zvýšení obratu bylo zapříčiněno vysokým zájem k pokračovací kurzu prohlížitelů zvěřiny   
Dlouhodobý problém je stárnoucí členská základna což sebou nese klesající příjmy    



9. Plán činnosti na rok 2024 
LEDEN  OMR - 8.1. 

8.1. Zahájení mysliveckého kurzu 2024 
27.-28.1. zkoušky z myslivosti - OMS Plzeň 

20.1. Společná naháňka členů odborných komisí - honitba Kamenice 
ÚNOR OMR - 5.2. 

9.2. Přezkoušení čekatelů - ČMMJ Praha 
16.2. Oblastní myslivecký ples - 20.00 hodin, KD Šeříková, Plzeň 

BŘEZEN  OMR - 4.3. 
6.3. náradní + opravný termín zkoušek z myslivosti - OMS Plzeň 

4.-25.3. Svoz trofejí a hodnocení - OMS Plzeň 
22.3. VČS členů honitby Kamenice + zasedání OMR a ODR 

DUBEN OMR - 20.4. 
16.4.-5.5. Kurz ke zkouškám mysliveckých hospodářů - OMS Plzeň 
13.-19.4. Instalace chovatelské přehlídky trofejí - Chotěšov 

20.-26.4. Chovatelská přehlídka trofejí - Chotěšov 
20.4. Jarní svod loveckých psů+ Dětské soutěžní dopoledne - Chotěšov 
21.4. Zlatá srnčí trofej - 54. ročník - Chotěšov 
27.4. Oblastní myslivecký sněm - KD Stod 

KVĚTEN OMR - 13.5. 
4.5. Podzimní zkoušky loveckých psů - Lelov 
5.5. Zkoušky vloh loveckých psů - Kotovice  
12.5. Oblastní přebor K5M - K4M + běžící kňour - střelnice Dnešice 

14.-15.5. Školení proškolených osob - OMS Plzeň 
21.5.+23.5. Další školení proškolených osob - OMS Plzeň 

25.5. Norování nováčků - umělá nora Hůrky 

23.5. Další školení proškolených osob - OMS Plzeň 
ČERVEN OMR - 3.6., 24.6. 

8.6. Zkoušky z vodní práce - Kralovice 
15.6. Lesní zkoušky ostatních plemen - Kamenice 
16.6. Barvářské zkoušky - Kamenice 

22.6. Barvářské zkoušky honičů - Kamenice 
22.6. Klubové Barvářské zkoušky - Horní Bělá - Klub německého křepeláka 
23.6. Zkoušky k vyhledání spárkaté zvěře - Kamenice 
23.6. Klubové Zk. k vyhledání spárkaté zvěře - Kamenice - KCHF 

SRPEN   
10.-11.8. Memoriál Vladimíra Lišky - LZ o. + BZ - Bušovice - KDO 

24.8. Zkoušky z vodní práce - Chlumčany 
ZÁŘÍ OMR - 7.9. 

7.-8.9. Memoriál Josefa Kobzy - VZ ohařů - CACT - 23. ročník - Chlumčany 
14.-15.9. Pohár Plzeňska LZ + BZ - CACT - 12. ročník - Žihle 

14.9. Předběžné zkoušky barvářů - Manětín 
21.9. Podzimní zkoušky loveckých psů - Kralovice 
22.9. Norování nováčků - Přeštice 
28.9. Lesní zkoušky ohařů   

ŘÍJEN OMR - 7.10. 
12.10. Podzimní zkoušky loveckých psů - Kotovice 

13.10. Zkoušky vloh loveckých psů - Kotovice 
19.-20.10. Memoriál Františka Hebedy - LZ + BZH - CACT - 40. ročník - Horní Bělá 
26.-27.10. Honičské zkoušky  

LISTOPAD OMR - 7.11. 
19.11. Zkoušky mysliveckých hospodářů - písemná část 

23.-24.11. Zkoušky mysliveckých hospodářů - ústní část 
09.-10.11. Klubové honičské zkoušky - Klub německého křepeláka - Kasejovice 

PROSINEC OMR - 2.12. 
4.12. Náhradní termín zkoušek mysliveckých hospodářů - OMS Plzeň 



10. Pojištění společného lovu-varianta KLASIK 

(členové musí být registrováni pouze u OMS Plzeň) 

Na základě usnesení Oblastního mysliveckého 

sněmu, konaného 27. dubna 2024 ve Stodu, bude 

uzavřena hromadná pojistná smlouva mezi OMS 

Plzeň a uzavření smlouvy s pojišťovnou Halali na 

Pojištění společného lovu-varianta KLASIK. 

V případě zájmu Vašeho spolku o tuto členskou 

výhodu, prosíme Vás do 10. září 2024 o zaslání: 

- jmenného seznamu všech členů Vašeho 

mysliveckého spolku s datem narození, 

ve kterém budou vyznačeni členové (viz. 

příloha Zpravodaje) ČMMJ registrovaní u  

 

 

 

 

 

OMS Plzeň (pro snazší kontrolu 80% 

členství). Seznam musí být opatřen 

razítkem mysliveckého spolku a 

podpisem statutárního zástupce, který 

svým podpisem potvrdí jeho pravdivost. 

- termínů konání Vámi pořádaných 

společných lovů (Pokud pořádáte více 

než 3 společné lovy, označte termíny, 

které preferujete. Je možné, že některý 

spolek nevyužije kapacitu 3 společných 

lovů a pak budeme schopni dopojistit 

ještě další z termínů jiného spolku)  

Z vlastních prostředků máte možnost připojistit 

lovecké psy účastnící se společného lovu. 

 

 
 

 
11. Právní poradna 
Oblastní myslivecký spolek Plzeň nabízí od roku 2023 svým členům a mysliveckým spolkům sdružující 
členy OMS Plzeň právní poradnu, poskytující právní pomoc a podporu při řešení různých právních otázek 
a sporů v oblasti myslivosti.  
Garantem právní poradny je advokát JUDr. Filip Svoboda, člen OMS Plzeň a Mysliveckého spolku Hubert 
Kotovice. 

Právní pomoc je poskytována v oblastech:  

- spolkové činnosti,  
- právních vztahů uživatelů honiteb s vlastníky pozemků (např. 

náhrady škody způsobené zvěří nebo mysliveckou činností),  
- orgánů státní správy myslivosti,  
- trestního řízení,  
- a dalších věcech souvisejících s myslivostí. 
-  

JUDr. Filip Svoboda je dlouholetým advokátem se specializací na trestní právo a myslivecké právo, je 
členem zkušební komise České advokátní komory pro obor Předpisy upravující poskytování právních 
služeb a obor Trestní právo, členem sekce České advokátní komory pro trestní právo. V současné době 
se též věnuje prosazování oprávněných zájmů v souvislosti s legislativním procesem v rámci změn 
zákona o myslivosti. Zároveň je aktivním myslivcem, lektorem mysliveckých kurzů pro uchazečů o první 
lovecký lístek a kurzů pro zkoušky mysliveckých hospodářů v oboru právních předpisů, taktéž je 
zkušebním komisařem u zkoušek z myslivosti pro předmět II., a u zkoušek pro myslivecké hospodáře 
pro skupinu I.. V neposlední řadě je chovatelem hladkosrstých trpasličích jezevčíků v rámci své 
chovatelské stanice Hogo Fogo.   
 
Své dotazy můžete zasílat na e-mail OMS Plzeň - plzen@cmmj.cz. 
Vyhrazujeme si právo poradu neposkytnout.  
 

mailto:plzen@cmmj.cz


 

12. Nabídka prodeje         

▪ povolenky k lovu                  3,- Kč  

▪ sůl pro zvěř - bílá kostka 10 kg  150,- Kč     

▪ pasovací list na myslivce, lovce   50,- Kč        

▪ záznamník proškolené osoby  100,- Kč 

▪ evidenční kniha plomb   130,- Kč       

▪ pouzdro na doklady      60,- Kč 

▪ reflexní obojky 40 – 60 cm    50,- Kč 

 

13. Inzerce 
 Prodám štěňata jezevčíků drsnosrstých stand. po pracovně výborných rodičích. Odběr konec září. Cena 
dohodou. M. Šafařík, telefon:  606681656.  

          

  

 
      Myslivecká rada OMS Plzeň  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


